
     Zápis z 8. jednání ZO Bory 30. 5. 2019 v 19. 00 hod. 

Přítomni: Ing. Dostálová Lucie, Vávra Pavel, Kujalová Jana, Kovář Karel, Ing. Necidová Mária, 

Vávra Aleš, Večeřa Luděk, Viliš Petr, Mgr. Chalupa Martin, Špaček Milan, Kotačka Ladislav, Doležal 

Petr.  

 

Omluveni: Kaštanová V., Jakubec D., Vala M. 

Nepřítomní: 

 

Hosté: občané obce Bory a Cyrilov 

 

Jednání: 

1. Pozvánka na toto jednání byla včas vyvěšena, materiály k jednání byly členům ZO zaslány v 

elektronické podobě. Jednání zahájila starostka obce v 19.00 hod.  

Počet přítomných zastupitelů obce je ve chvíli zahájení 12. Jednání je usnášeníschopné. 

  

Usnesení č. 1/8 ZO: ZO vzalo na vědomí zahájení zasedání. 

 

       

2. Ověřovatelé zápisu: 

Návrh starostky: Mgr. Chalupa M., Kovář K. 

 

Hlasování:  

Pro:  12     Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 2/8 ZO: ZO schválilo ověřovatele zápisu: Mgr. Chalupa M. a Kovář K. 

 

 

3. Schválení programu jednání: 

 

1. Zahájení zasedání 

2. Schválení ověřovatelů zápisu 

3. Schválení programu jednání 

4. Kontrola usnesení z minulého RO 

5. Kontrola usnesení z minulého ZO 

6. Rozpočtové opatření č. 5 

7. Prodej pozemku 

8. Logo Zdravá obec Bory 

9. Přívesnický tábor 

10. Zásady tvorby a použití fondů 

11. GDPR 

12. Žádosti 

13. Různé 

14. Závěr 

 

 

 

 



 

Hlasování:  

Pro: 12     Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 3/8 ZO: ZO schválilo program jednání.  

 

 

4. Kontrola usnesení z jednání RO.  

       Místostarosta přečetl usnesení z jednání RO ze dne 22.5.2019. 

        

Mgr. Chalupa M. dotaz na usnesení RO o přerušení provozu školky. 

Mgr. Eliáš F.: byl proveden průzkum u rodičů, zda mají zájem o využití školky v době letních 

prázdnin a dopadl takto: první týden v červenci je zájem o umístění 15 dětí, druhý týden 10 dětí, 

poslední týden v srpnu není žádný zájem. Při podávání žádosti jsem vycházel z dlouhodobé praxe 

z minulých let, kdy nebyl zájem o provoz školky v době prázdnin. Mrzí mne, že nastala tato situace, 

kdy rada zamítla navrhované přerušení provozu školky. Bylo by dobré, aby se škola a obec domluvili 

před jednáním rady, jaké má škola podklady pro tento návrh. Problém je v dovolených zaměstnanců, 

aby si mohli všichni dovolenou vyčerpat. Není možnost, aby se zaměstnanci na dovolené střídali, kdy 

je např. pouze jedna uklízečka. Žádám ZO, aby přidali do bodu různé projednání přerušení provozu 

školky v době prázdnin. 

Mgr. Chalupa M.: děti si potřebují o prázdninách od školky odpočinout 

Starostka: na jednání RO byla řečena informace, že někteří rodiče mají zájem o umístění dětí do 

školky v srpnu. 

Kotačka L.: nechtěli jsme rozhodnout od stolu bez jakýchkoli podkladů, bylo potřeba zjistit zájem 

rodičů. 

Špaček M.: dotaz, jaké pozemky RO řešila k pronájmu. 

Starostka: jedná se o p. č. 1099/2, k. ú DB za účelem udržování cenné přírodní lokality a část p. č. 

86/1, k. ú DB k uskladnění dřeva. 

 

Usnesení č. 4/8 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání RO. 

 

 

5. Kontrola usnesení z jednání ZO: 

      Místostarosta přečetl usnesení z jednání ZO ze dne 25.4.2019. 

      K usnesení nebyly žádné dotazy a připomínky. 

 

Usnesení č. 5/8 ZO: ZO vzalo na vědomí usnesení z jednání ZO. 

 

 

6. Rozpočtové opatření č. 5 

Starostka vysvětlila, o jaké změny v rozpočtu se jedná a navrhla hlasovat o schválení RO č. 5 ve 

výši 2.451.900,- Kč. 

 

Hlasování 

Pro: 12   Proti:    Zdržel se: 

 

Usnesení č. 6/8 ZO: ZO schválilo rozpočtové opatření č. 5 ve výši 2.451.900,- Kč. 

 

Příloha č. 1: Rozpočtové opatření č. 5 

 

 

   

 



 

7. Záměr prodeje pozemků 

 

a) Žádost pana Hlaváče Vladimíra o odkoupení části p. č. 1210/1, k. ú HB. Záměr byl již 

zveřejněn v lednu 2019, ale byla v něm zveřejněna výměra cca 35 m
2
. Po vypracování 

geometrického plánu bude k prodeji výměra 74 m
2
, proto je třeba opět zveřejnit záměr 

prodeje. 

 

Starostka navrhla hlasovat o vyvěšení záměru prodeje části p. č. 1210/1, o výměře 74 m
2
, k. ú HB. 

 

Hlasování 

Pro:  12   Proti:    Zdržel se:   

Usnesení č. 7a/8 ZO:  

ZO schválilo vyvěšení záměru na prodej části p. č. 1210/1, o výměře 74 m
2
, k. ú HB. 

 

 

b) Žádost pana Hlaváče Vladimíra o odkoupení části p. č. 1210/1, o výměře cca 130 m
2
, k. ú HB. 

Jedná se o předzahrádku. 

 

Starostka navrhla hlasovat o vyvěšení záměru prodeje části p. č. 1210/1, o výměře cca 130 m
2
, k. ú 

HB. 

 

Hlasování 

Pro: 12     Proti:    Zdržel se:  

Usnesení č. 7b/8 ZO:  

ZO schválilo vyvěšení záměru prodeje části p. č. 1210/1, o výměře cca 130 m
2
, k. ú HB  

 

c) Žádost pana Ochrany Milana o odkoupení části p. č. 1210/1, o výměře cca 110 m2, k. ú HB. 

Jedná se o předzahrádku. 

Starostka navrhla hlasovat o vyvěšení záměru prodeje části p. č. 1210/1, o výměře cca 110 m
2
, k. ú 

HB. 

 

Hlasování 

Pro: 12     Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 7c/8 ZO:  

ZO schválilo vyvěšení záměru prodeje části p. č. 1210/1, o výměře cca 110 m
2
, k. ú HB. 

 

            

8. Logo Zdravá obec Bory 

Starostka: žáci ZŠ Bory vypracovali loga pro obec Bory pro program MA21 Národní sít zdravých 

měst a obcí. Logo má být co nejjednodušší, aby se mohlo lehce použít, např na trička, prapor. 

Původně bylo vytvořeno asi 20 log. Děti je osobně donesly na obec a připojili k nim ústní komentář. 

Účastníci dne země vybrali 5 nejlepších log a z těchto by mělo ZO vybrat vítězné logo. Dále musíme 

dohodnout, kdo schválí použití loga, např. pro spolky, zda rozhodne RO, ZO, starostka. Navrhuji 

dárek pro 5 vítězných log, např. poukaz do knihkupectví v hodnotě 200,- Kč. 

Kovář K.: jaká měla bodování vítězná loga od občanů? 

Starostka: neměla bych to říkat. Hlasování na dni země mohlo být ovlivněno např. kamarády, 

rodinnými příslušníky. 

Diskuze zastupitelů. Většinová shoda zastupitelů, že se jim líbí logo čtyřlístku. 

Starostka přečetla text, který byl k logu čtyřlístku připojen. 

Špaček M.: bylo by dobré prezentovat s logem i tento text. 

Doležal P.: s textem by bylo logo moc velké.  

Starostka: netiskli bychom text např. na kelímky, ale může být zveřejněn na stránkách a ve zpravodaji. 

 

 



 

a) Starostka navrhla hlasovat, zda obec Bory bude logo Zdravá obec Bory užívat. 

 

Hlasování 

Pro: 12    Proti:     Zdržel se: 

Usnesení 8a/8 ZO: ZO schválilo, že obec Bory bude logo Zdravá obec Bory užívat. 

 

 

b) Starostka: navrhuji hlasovat o schvalování RO použití loga jinými organizacemi než obcí. 

             Viliš P.: použití loga by se mělo určitě schvalovat. 

             Doležal P.: určitě schvalovat, aby nedocházelo ke zneužití loga. 

 

Hlasování 

Pro: 11    Proti:    Zdržel se: Ing. Necidová M. 

Usnesení č. 8b/8 ZO:  

ZO schválilo, že použití loga Zdravé obce Bory pro jiné účely než obecní, musí být předem schváleno 

RO. 

 

c) Starostka navrhla hlasovat o každém logu zvlášť. Navrhla hlasování o logu č. 1-čtyřlístek. 

 

Hlasování 

Pro: 10    Proti:    Zdržel se: Špaček M., Kovář K. 

Usnesení č. 8c/8 ZO: ZO schválilo logo pro Zdravou obec Bory ve tvaru čtyřlístku. 

 

Hlasování o dalších logách neprobíhalo. 

 

d) Starostka navrhla hlasovat o odměně pro prvních pět výherních log v hodnotě 200,- Kč pro 

každého autora loga. 

Špaček M.: Cena by mohla být vyšší, navrhuje cenu aspoň za 300,- Kč.  

 

Starostka navrhla hlasovat o daru pro každého autora log v hodnotě 300,- Kč. 

Hlasování 

Pro: 12     Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 8d/8 ZO: 

ZO schválilo odměnit každého autora loga darem ve výši 300,- Kč.  

 

 

9. Přívesnický tábor 

Organizace přívesnického tábora byla několik let zpět na spolku ochránců přírody. Je náročná 

agenda, máme návrh, aby se organizaci tohoto tábora ujala obec. Ze všech hledisek není žádný 

problém pro obec v organizaci tábora. Budeme spolupracovat s obcí Vídeň. Hlavní vedoucí budou 

Hlaváčová Alena a Kristina Kotačková. Děvčata se přípravy na tábor ujala zodpovědně. Novinkou 

bude požadavek potvrzení od lékaře, že jsou děti očkované a mohou se tábora zúčastnit. Budou dva 

termíny jeden v červenci, druhý v srpnu.  

Cena bude za dítě 1000,- Kč, další sourozenec 850,- Kč. Příjem bude asi 37.000,- Kč za jeden turnus. 

Navržená odměna pro vedoucí je 4.500,- Kč v čistém, další pomocný vedoucí pomocný 3500,- Kč. 

Ještě bude jedna osoba pro zajištění zázemí. 

Na obědy v Borech budou děti chodit do Penzionu u Milostných, ve Vídni bude vařit paní kuchařka 

z vídeňské školky. Svačinky-nákup v jednotě. 

Předběžné výdaje jsou ve výši 40.000,- Kč za turnus. Rozdíl je možnost dofinancovat ve spolupráci 

s obcí Vídeň. 

Doležal P.: finanční zatížení obce bude minimální a hlavně to rodičům pomůže. Mé děti tam chodí 

každoročně a líbí se jim tam. 



 

Kotačka L.: jak budou děti do Vídně a z Vídně dojíždět?  

Starostka: Autobusem s vedoucími. Nebo rodiče je dovezou. 

Vávra A.: děti ve školce spí? 

Starostka: ne rodiče si děti odpoledne vyzvedávají. Na táboře se spí jednu noc. Vedoucí pro ně 

připraví celodenní aktivity: jdou na procházku, opékají párky, promítají film. Druhý den se většinou 

jezdí na výlet. Byli v ZOO v Jihlavě, v Edenu, v Kněževsi na rozhledně. 

 

a) Starostka navrhla hlasovat o schválení pořádání přívesnického tábora Obcí Bory. 

 

Hlasování: 

Pro:  12    Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 9a/8 ZO: ZO schválilo, aby obec Bory pořádala přívesnický tábor.  

 

b) Starostka navrhla hlasovat schválení, že Obec Bory doplatí případný rozdíl mezi příjmy a 

výdaji přívesnického tábora. 

 

Hlasování 

Pro: 12     Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 9b/8 ZO:  

ZO schválilo, že obec Bory uhradí případný rozdíl mezi příjmy a výdaji přívesnického tábora. 

 

 

10. Zásady tvorby a použití fondů 

      Zásady tvorby a použití fondu obnovy vodovodu a kanalizace obce Bory. 

Je povinnost obce vytvářet si rezervy na případné opravy vodovodu a kanalizace. Banka 

kontaktovala obec a nabídla jí, aby si obec zřídila spořící účty. Roční přínos asi 25.000,- Kč. Zřízením 

těchto účtů je potřeba upravit zásady tvorby fondů o větu souhlasící se spořícím účtem. To samé je u 

fondu stavebních pozemků. Peníze se převedou do fondů pak na spořící účet. 

Kotačka L.: jaká je výpovědní lhůta? 

Starostka: u spořícího účtu u vodovodů a kanalizací je to 31 dnů. Je to přijatelná lhůta. Peníze se 

většinou ze dne na den nepřevádějí. 

 

a) Starostka navrhla hlasovat o schválení Zásad tvorby a použití fondu obnovy vodovodu a 

kanalizace obce Bory 

 

Hlasování   

Pro:  12    Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 10a/8 ZO: 

ZO schválilo Zásady tvorby a použití fondu obnovy vodovodu a kanalizace obce Bory 

 

b) Starostka navrhla hlasovat o schválení Zásad tvorby a použití fondu stavebních pozemků. 

 

Hlasování   

Pro: 12     Proti:     Zdržel se: 

Usnesení č. 10b/8 ZO: ZO schválilo Zásady tvorby a použití fondu stavebních pozemků. 

 

 

 

11. GDPR 



 

Zastupitelé dostali do emailů dokumenty, které se týkají GDPR. S těmito dokumenty jsou povinni se 

seznámit a budou se jimi řídit. Jedná se o dokumenty: zákon GDPR, Směrnice č. 1-2018, Přehled 

agend Bory, Pravidla GDPR pro ZO a Oznámení pověřence. 

 

Starostka vyzvala členy ZO, aby svým podpisem potvrdili, že se seznámili s dokumenty GDPR. 

 

Příloha č. 2: Potvrzení seznámení se s dokumenty GDPR 

 

 

12. Žádosti 

K tomuto jednání nebyly žádné žádosti. 

 

13. Různé 

 

a) Hasičský GAS 

Auto je již pro hasiče nepoužitelné, uvažuje se o jeho prodeji. GAS je v majetku obce, z tohoto 

důvodu musí obec prodej schválit. 

Večeřa L.: auto je ve špatnému technickém stavu, vůbec se nevyužívá, nejezdíme s ním. 

Starostka: dnes není likvidační komise kompletní, doporučila bych projednat na dalším zastupitelstvu. 

Večera L.: není nutné rozhodnout hned dnes, necháme to na další jednání 

Viliš P.: jaká by byla prodejní cena? 

Starostka: hasiči zjistí do dalšího jednání prodejní cenu. Navrhuji, aby peníze z prodeje hasičům 

zůstali. 

 

b) Dopravní zrcadla  

Na minulém jednání byla schválena dopravní zrcadla. Cena nezámrzného zrcadla, které musí být 

na křižovatce od Radenic ke hřišti je vysoká. Jak zajistit elektřinu k zrcadlu, v tomto místě není 

žádná možná přípojka, musela by se realizovat podkopem pod silnicí. 

Je možná varianta zrcadla s gelem, který námrazu rozpouští nebo varianta s folií, která brání zamrznutí 

zrcadla. Nebo počkat na dotační titul, ale zatím žádná dotace reálná není. Peníze v rozpočtu na zrcadla 

jsou. Starostka poptávala cenu dodání a zabudování zrcadel. Nejlepší nabídka je od firmy JIHO 

Stavspol, s.r.o., která dodá zrcadlo s folií. 

 

Špaček M.: bude se dělat osvětlení v HB na hřbitově, tak by se mohla dotáhnout elektřina k zrcadlu při 

těchto pracech. 

Starostka: osvětlení na hřbitově se nebude dělat letos. Zrcadla je potřeba zabudovat letos. Ulice k hřišti 

se bude do budoucna osvětlovat, takže elektřina tam bude dovedena. Provoz na ulici velký, hlavně 

ráno. 

Mgr. Chalupa M.: když peníze v rozpočtu jsou, tak by se to mělo udělat. 

 

Starostka navrhla hlasovat o tom, že dopravní zrcadla dodá a zabuduje firma JIHO Stavspol, s.r.o. 

 

Hlasování  

Pro 11      Proti:    Zdržel se: Kotačka L. 

Usnesení 13b/8 ZO: ZO schválilo, že dopravní zrcadla dodá a zabuduje firma JIHO Stavspol, s.r.o. 

 

 

 

c) Sběrný dvůr 



 

Zakázku Sběrného dvora provádí výherce výběrového řízení firma Colas. Při pokládce plochy 

bylo zjištěno, že dokumentace neodpovídá skutečnému stavu. Skutečná plocha dvora je 800 m
2
, 

dotace byla schválena na 1200 m
2
. 

Po jednání s projektantem bylo dohodnuto, že dokumentaci opraví a zapracuje do ní nejen plochu 

sběrného dvora, ale i úpravy příjezdové cesty. Tímto se pokryjí vícepráce, které budou hrazeny 

z dotace a obec tyto náklady ušetří. 

Práce na dvoře je odvedená, je vybudovaný plot. Je nutno schválit podmínky pro skladování 

nebezpečného odpadu. Vytvořit manuál, jak, kdo a co bude ukládat. 

Stavební suť bude omezena ročním vývozem na rodinu. 

Starostka vyzvala zastupitele, když budou mít možnost se podívat na jiné sběrné dvory, jak je 

provozují, ať čerpají tyto informace nebo ať popřemýšlí, jak realizovat skladování odpadu. 

Vávra P.: Uložení eternitu stojí u AVE 2.500,- Kč, bylo by možné, že by si  někdo mohl hradit uložení 

nebezpečného odpadu. 

Starostka: zavázali jsme se, že sběrný dvůr uvedeme do provozu do konce roku. 

 

d)  Chodníky 

       Je možnost získat 85 % dotace ze Státního fondu dopravní infrastruktury. Žádost by se musela 

       podat do půlky listopadu. Realizace by proběhla příští rok. Starostka oslovila tři projektanty kvůli 

cenové nabídce, výsledky bude vědět do příštího ZO. Získání dotace je celkem snadné, ale musí být 

perfektně vypracovaná dokumentace. SFDI dokumentaci v prvním kole posoudí a žadatele vyzve 

k opravě případných nedostatků v dokumentaci. Když je vše opraveno podle výzvy SFDI, tak je 

získání dotace téměř jisté. 

Je třeba zvážit, že když se vybudují chodníky v obci, tak bude nutné je také udržovat, zejména 

v zimním období. MASka nabízí program zaměstnanost pro financování pracovní síly a pro případné 

pořízení stroje na údržbu. 

Starostka vyzvala členy ZO, aby pouvažovali, zda vůbec chodníky v obci budovat.  

 

 

e)  Byty sociální/obecní 

       Další dotací, kterou je možnost získat, je dotace z fondu rozvoje bydlení na byty. Dotace ve výši 

       100 % do 6ti milionu Kč. Udržitelnost je 20 let. Byty by byly pro osoby do 30ti let, nad 65 let, pro 

samoživitele, po rodiny, které postihla živelná pohroma apod.  

Otázkou je, kde byty vybudovat. Možnost je v bývalé MŠ, na faře nebo postavit nový bytový dům 

vedle OÚ. 

Dále je možnost koupit nějakou nemovitost a zrekonstruovat ji a v ní byty vybudovat. Takto to budou 

realizovat ve Vídni. Dostanou 90 % dotaci na koupi nemovitosti, vybudování bytů si musí obec 

financovat sama. V tomto případě nejsou žádná omezení, mohou se vybudovat různé velikosti bytů, 

startovací byty, není nutné dodržovat udržitelnost 20 let, pro některé ubytované by se mohlo využít 

služeb sociálního pracovníka.  

Starostka uvedla příklad z Řečice, kde vybudovali obecní byty z bývalého statku.  

Ing. Necidová M.: je zájem o byty? 

Starostka: máme tu seznam několika zájemců, zrovna minulý týden zde byla paní se dvěma dětmi a 

ptala se na byt.  

Starostka opět vyzvala členy ZO, aby pouvažovali, zda byty v obci budovat.  

 

 

 

f) Rekonstrukce kulturního domu 



 

       Na rekonstrukci KD jsou vypracovány tři studie. Architekti přijedou na obec a zastupitelům každý 

       odprezentuje svůj projekt. Je třeba dojednat termín, kdy se sejdou zastupitelé a projektanti a 

budou pozváni i občané. 

Doležal P.:  kdy má být realizace rekonstrukce KD? 

Starostka: to záleží na nás, zažádat o dotaci můžeme příští rok, realizace by následovala.  Dotace na 

opravy by byla na opláštění podíl 70 %, podíl obce by byl vysoký asi 30 %. Čím déle budeme o dotaci 

žádat, tím nižší bude výše dotace a podíl obce vyšší.  

Členové ZO se shodli pozvat projektanty na čtvrtek 13.6.2019 v 18.00 hod. Proběhne pracovní 

schůzka ZO. Bude pozvána i veřejnost. 

 

Starostka pozvala zastupitele na veřejné fórum dne 12.6. 2019, začátek v 17 hodin.  

 

g)  Omezení provozu MŠ Bory o letních prázdninách 

       Na základě žádosti ředitele ZŠ a MŠ Bory na začátku jednání ZO, navrhla starostka hlasování o 

       schválení omezení provozu MŠ ve dnech 1.7.-14.7.2019 na jednu třídu a přerušení provozu MŠ 

       v období od 15.7.-31.8.2019.  

 

Hlasování 

Pro: 12     Proti:    Zdržel se: 

Usnesení č. 13g/8 ZO:  

ZO schválilo omezení provozu MŠ ve dnech 1.7.-14.7.2019 na jednu třídu a přerušení provozu MŠ 

v období od 15.7.-31.8.2019. 

 

h) Ostatní žádosti 

 

Slavíková A. poděkovala hasičům a starostce za poskytnutí pomoci při požáru jejich domu. 

Slavíková A.: nefunguje rozhlas u jejich domu, chodí to někdo kontrolovat? 

 

Večeřa L.: hasiči si půjčili obecní stany na čarodějnici a stany jsou propáleny. Jakým způsobem je 

opravit? Zalepit nebo koupit celou novou střechu? Plachta stojí 5000,- Kč, lepení stojí 2500,- Kč.  

Doležal P.: hasiči dělali akci pro veřejnost, budou je platit celé? Neměla by se podílet i obec?  

Kotačka L.: ale takto by to potom mohly pojmout i ostatní spolky, když stany poškodí, že budou 

požadovat spoluúčast na opravě, protože pořádají akce pro veřejnost. 

Večeřa L.: hasiči koupí nové střechy pro stany, prodáme GAZ, peníze asi zůstanou hasičům. Příští rok 

se na čarodějnice použijí propálené stany. 

 

Slavíková A.: jak je to s integrovanou dopravou v obci?  

Starostka: informace o integrované dopravě utichly, zřejmě probíhá příprava, nemáme žádné nové 

informace o tom, jak toto postupuje. Zjistím to. 

Kučerová R.: když se připravuje nový jízdní řád a dají se včas připomínky, tak by se mohly 

zapracovat, „hradečák“ už v Borech nezastavuje. V sobotu a v neděli se už nikdo nikam nedostane. 

Požadovali bychom, aby autobus zajížděl do HB o půl deváté a ve dvanáct. 

Starostka: do dalšího zastupitelstva zjistím, jak toto pokračuje. 

Kučerová R.: vloni jsme z kraje dostali odpověď, že budou do obce jezdit autobusy každou hodinu a 

budou zajíždět do HB i do DB. 

 

 



 

Kučerová R.: jaké budou úpravy márnice? Zůstane původní, bude se prostor kolem márnice 

upravovat? 

Starostka: ještě se má stěhovat jeden hrob, na ministerstvo pro místní rozvoj jsme podali žádost o 

dotaci na úpravu márnice. Žádost je zatím podaná, zatím nemáme žádnou odpověď. 

Kučerová R. navrhuje udělat z volného místa urnový háj. 

Starostka: počítá se s touto možností. 

Kučerová R. požaduje, aby se na bránu od hřbitova nepřidělávaly žádné letáky, např. nabídky 

kameníků apod. Pořídit vývěsku. 

Starostka: vývěska je hotová, je otázka pár dnů, kdy ji přiděláme. 

Kučerová R.: doprava kolem hřbitova je nebezpečná, auta jezdí moc rychle je potřeba to nějak omezit.  

Starostka: jsou možnosti značek, radar, těch míst na omezení rychlosti v obci by bylo více. Podél 

silnice ke hřbitovu se budou budovat chodníky 

 

Zástěrová A. navrhuje opravit uličku u Kabrdových. 

 

Marek K.: kdy bude na Cyrilově hotov taneční parket? 

Starostka: každým dnem by měla nastoupit stavební firma. Do poutě to bude hotovo.  

Marek K.: kdy se bude dělat prostranství na kontejnery? 

Starostka: v srpnu bychom měli vědět, zda dotaci dostaneme. Žádostem by mělo být vyhověno, možná 

bude dotace navýšena, realizace proběhne asi příští rok. Je nutné rozhodnout, jak budou hnízda 

vypadat. 

 

Kučerová R.: u kněžského hrobu jsou dané pomníky, ale nikdo se o ně nestará. 

Březková L.: na hřbitově je vysoká tráva. 

Starostka: tráva se poseče, pracovníci VPP toho mají hodně. Hodně pršelo, tak vše vyrostlo, údržbou 

mají přednost parky a hřiště. 

 

 

14. Závěr 

 

Starostka ukončila jednání ZO ve 21.30 hodin. 

 

Zapsala: Dvořáková Libuše 
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